
ZÁPISNICA
zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.12.2021 

v Kultúrnom dome v Gbeľanoch.

Prítomní : viď priložená prezenčná listina

Program:
1. Zahájenie
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Voľba návrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Rozpočet obce Gbeľany na roky 2022-2024
6. VZN obce Gbeľany č. 17/2022 o určení výšky finančných prostriedkov určených 

na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia so 
sídlom na území obce na kalendárny rok 2022

7. Príkaz starostu obce č. 1/2021 na vykonanie inventarizácie
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022
9. Prenájom majetku obce - priamy prenájom
10. Rôzne
11. Uznesenie
12. Záver

1. Zahájenie
Zasadnutie OZ otvoril o 17.00 hod. a viedol starosta obce Ing. Jozef Martinček, ktorý privítal 
všetkých prítomných. Podľa prezenčnej listiny boli prítomní 6 poslanci, hlavná kontrolórka 
obce Ing. Božena Vaculová, ekonómka obce p. Janíčková, zástupca OOCR Malá Fatra 
Ing. Chrapčiak a 2 obyvatelia obce. Poslanec p. Vojtek svoju neúčasť na zasadnutí vopred 
ospravedlnil. Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia OZ, ktorý bol zverejnený na 
úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. O programe rokovania dal starosta obce 
hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 40/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje program zasadnutia OZ, ako bol predložený na 
starostom obce na pozvánke.

Starosta obce navrhol doplniť program zasadnutia o ďalšie 3 body, aj na základe požiadavky 
poslanca Bc. Mravca, ktorý žiadal doplniť program rokovania o nasledovný bod: DSS 
informácie - právna forma, financovanie, postup pri zriaďovaní. O doplnení jednotlivých 
bodov dal starosta obce hlasovať samostatne:
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4. Žiadosť o dofinancovanie projektu cyklotrasy Žilina-Terchová
Výsledky hlasovania:
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 41/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje doplnenie programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva o nasledovný bod: Žiadosť o dofinancovanie projektu cyklotrasy Žilina- 
Terchová.

5. Schválenie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2022: Športový klub Gbeľany, 
F A UNITED N-KL-G a Bylinky z Gbelian.

Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 42/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje doplnenie programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva o nasledovný bod: Schválenie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2022: 
Športový klub Gbeľany, FA UNITED N-KL-G a Bylinky z Gbelian.

6. DSS informácie - právna forma, financovanie, postup pri zariaďovaní
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 43/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje doplnenie programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva o nasledovný bod: DSS informácie - právna forma, financovanie, postup pri 
zariaďovaní.

Po doplnení bodov bol program upravený v nasledovnom poradí:

1. Zahájenie
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Voľba návrhovej komisie
4. Žiadosť o dofinancovanie projektu cyklotrasy Žilina-Terchová
5. Schválenie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2022: Športový klub Gbeľany, 

FA UNITED N-KL-G a Bylinky z Gbelian.
6. DSS informácie - právna forma, financovanie, postup pri zriaďovaní
7. Kontrola plnenia uznesení
8. Rozpočet obce Gbeľany na roky 2022-2024
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9. VZN obce Gbeľany č. 17/2022 o určení výšky finančných prostriedkov určených 
na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia so 
sídlom na území obce na kalendárny rok 2022

10. Príkaz starostu obce č. 1/2021 na vykonanie inventarizácie
11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022
12. Prenájom majetku obce - priamy prenájom
13. Rôzne
14. Uznesenie
15. Záver

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Za zapisovateľku bola určená Ing. Miroslava Janíčková, za overovateľov zápisnice Ing. Marek 
Mrázik a B c. Michal Mravec.

3. Voľba návrhovej komisie
Návrhová komisia:

• Mgr. Ján Ďugel - predseda komisie
• Jana Vašková - člen

Výsledky hlasovania:
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 44/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje návrhovú komisiu v tomto zložení:

• Mgr. Ján Ďugel - predseda komisie
• Jana Vašková - člen

4. Žiadosť o dofinancovanie projektu cyklotrasy Žilina-Terchová
Starosta obce privítal Ing. Chrapčiaka, projektového manažéra a zástupcu OOCR Malá Fatra 
a odovzdal mu slovo. Ing. Chrapčiak informoval prítomných o priebehu realizácie projektu od 
roku 2014, o verejnom obstarávaní a o financovaní projektu (podstatná časť zo zdrojov EU). 
Členské obce, medzi ktoré patrí aj obec Gbeľany, sa zaviazali 5% -nou spoluúčasťou, ktorú za 
obce uhradila spoločnosť KIA. Na spolufmancovaní sa podieľa aj mesto Žilina. V súčasnosti je 
potrebné dobudovať 1 veľký most, 6 menších lávok a dopravné značenie (pre zmenu legislatívy 
je potrebné vypracovať nový projekt doprav, značenia). Z dôvodu vysokého nárastu cien 
materiálov je na dokončenie cyklomagistrály potrebné zabezpečiť 550 000 EUR a suma 
financovania, ktorá pripadá na obec Gbeľany predstavuje 17 538 EUR. Ohrozenie financovania 
projektu bude mať za následok povinnosť vrátiť finančné prostriedky získané zo zdrojov EU. 
Dofinancovanie projektu zo strán členských obcí zabezpečí plynulé pokračovanie stavby ako 
aj jej dokončenie v celej plánovanej trase Žilina - Terchová. K uvedenému bodu prebehla 
diskusia.
Poslanec Bc. Mravec vzniesol pripomienku k prechodu cyklistov cez hlavnú cestu na 
cyklochodník vedúci popri AZ-CAR, ktorý nie je osvetlený.
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p. Chrapčiak uviedol, že je vybudovaný záliv pre cyklistov bez osvetlenia a pripomienku je 
možné zapracovať do II. etapy projektu.
Poslanec Ing. Mrázik poukázal na nedoriešený prístup obyvateľov obce na ulici Hlavná (od 
kúrie smerom na Varín) - nie je vybudovaný chodník pre peších, čím je ohrozená ich 
bezpečnosť pri strete s cyklistami. Ing. Chrapčiak uviedol, že v rámci obce Gbeľany bude 
nastriekané dopravné značenie pre cyklistov, tzv. koridor na pravej aj ľavej strane vozovky.
Poslanec Ing. Mrázik sa dopytoval na informáciu, či všetky členské obce súhlasia 
s financovaním projektu. Ing. Chrapčiak uviedol, že v súčasnosti prebiehajú, resp. budú 
prebiehať rokovania OZ - zatiaľ súhlasila obec Teplička nad Váhom a Terchová.
Poslanec Bc. Mravec sa dopytoval na umiestnenie cyklonabíjačky a informačného panelu na 
základe Zmluvy o nájme pozemku o zábere 13m2. Položil otázku na oprávnenosť prenájmu 
majetku obce, nakoľko prenájom za 1,- € nebol schválený poslancami OZ, ale zmluva 
o prenájme bola starostom podpísaná a tiež bola zverejnená na webovej stránke obce. Starosta 
obce uviedol, že pôvodne mala byť cyklonabíjačka s panelom umiestnená na inom pozemku, 
ktorý nebol majetkom obce. Ale v rámci projektu bola stanovená podmienka umiestnenia 
cyklonabíjačky a panelu na pozemku, ktorej vlastníkom je obec. Z dôvodu neplatnosti zmluvy 
bude predmetná zmluva zrušená. Ing. Chrapčiak uviedol, že v rámci projektu je v každej 
dotknutej obci navrhnuté umiestnenie cyklonabíjačky a informačného panelu s minimálnymi 
prevádzkovými nákladmi. Ich umiestnenie je možné iba na pozemku vo vlastníctve obce. 
Hlavná kontrolórka vyjadrila názor, že proces prenájmu majetku obce je potrebné zopakovať 
s dodržaním zákonných náležitostí.
Starosta obce sa dopytoval na termín dofinancovania projektu. Ing. Chrapčiak uviedol, že je 
potrebná úhrada najneskôr do 31.3.2022. Taktiež sa dopytoval ekonómky obce, či v prípade 
schválenia žiadosti tomto roku má obec k dispozícii prostriedky, p. Janíčková uviedla, že je 
možné využiť rezervný fond.
Poslankyňa p. Vašková poukázala na nízku informovanosť a chýbajúcu komunikáciu OOCR s 
poslancami v rámci návrhu projektu ( zapracovanie pripomienok ).
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informácie o projekte cyklotrasy Žilina-Terchová 
a žiadosť o jeho dofinancovanie.

5.Schválenie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2022: Športový klub Gbeľany, 
FA UNITED N-KL-G a Bylinky z Gbelian.
Starosta obce predložil na schválenie žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce 
na rok 2022 pre: Športový klub Gbeľany, FA UNITED N-KL-G a Bylinky z Gbelian. Žiadosti 
o finančné dotácie boli obci doručené v zmysle platného VZN č. 11/2019 o podmienkach 
poskytovania dotácie z rozpočtu obce. O schválení žiadostí dal starosta obce hlasovať 
samostatne:

Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na rok 2022 pre Športový klub Gbeľany vo výške 
25 200,- EUR.
Výsledky hlasovania :
Za - 5 (Mgr. Ján Ďugel, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec, Jana Vašková,

B c. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 1 (Marián Káčer)

Uznesenie č. 45/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na 
rok 2022 pre Športový klub Gbeľany vo výške 25 200,- EUR.

4



Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na rok 2022 pre FA UNITED N-KL-G vo výške 
14 000,- EUR.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Ing. Marek Mrázik, Marián Káčer, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 46/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na 
rok 2022 pre FA UNITED N-KL-G vo výške 14 000,- EUR.

Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na rok 2022 pre Bylinky z Gbelian vo výške 5 000,- 
EUR.
Výsledky hlasovania :
Za - 5 (Mgr. Ján Ďugel, Ing. Marek Mrázik, Marián Káčer, Ľubomír Samec,

B c. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 1 (Jana Vašková)

Uznesenie č. 47/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje Žiadosť o finančnú dotáciu z rozpočtu obce na 
rok 2022 pre Bylinky z Gbelian vo výške 5 000,- EUR.

6. DSS informácie - právna forma, financovanie, postup pri zariaďovaní
Starosta obce navrhol právnu formu DSS - zriadený obcou (rozpočtová organizácia), 
financovaný obcou ( návrh v rozpočte obce). K postupu pri zariaďovaní uviedol, že projektant 
vypracoval vizualizáciu, na základe ktorej boli spracované položky, ktoré sú pripravené na 
odoslanie prostredníctvom EKS (elektronický kontraktačný systém).
Poslanec Mgr. Ďugel navrhol právnu formu DSS - príspevková organizácia. Taktiež navrhol, 
aby riaditeľ DSS bol volený na obdobie 4 roky (z dôvodu zabezpečenia efektívnosti práce na 
vedúcom poste).
Poslanec Bc. Mravec navrhol, aby DSS bol zriadený ako nezisková organizácia.
Starosta obce uviedol, že v prípade zriadenia DSS ako neziskovej organizácie je potrebné mať 
vypracovaný plán jeho financovania. K uvedenému bodu prebehla diskusia. V rámci diskusie 
požiadala o slovo aj obyvateľka obce p. Braciníková, ktorá uviedla, že pracuje v oblasti 
sociálnych služieb a vyjadrila názor, že v prípade, ak budú v DSS umiestnení tiež obyvatelia 
z iných obcí, je vhodnejšia forma nezisková alebo príspevková organizácia, z dôvodu inej 
formy hospodárenia - obec bude prispievať pomernou časťou vzhľadom k počtu umiestnených 
obyvateľov s trvalým pobytom v obci. Vyzvala poslancov, aby si dali predložiť rozbor 
právnych foriem DSS.
Starosta obce uviedol, že svoj návrh prejednal so sociálnou pracovníčkou obce a komunikoval 
s viacerými starostami.
Z dôvodu prednesenia viacerých návrhov na právnu formu DSS bude zvolané pracovné 
stretnutie starostu obce s poslancami OZ v januári 2022.

7. Kontrola plnenia uznesení
Z minulého zasadnutia OZ vyplynulo 6 nových úloh a úloha č. 2/2021 ostala v platnosti:
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Úloha č. 2/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 7.5.2021):
Oslovenie majiteľa parku p. Vydru vo veci odstránenia popadaných stromov a poškodenia 
oplotenia areálu futbalového ihriska.
Obec zašle písomné oznámenie Pamiatkovému úradu apo vyjadrení úradu poslanci OZ 
rozhodnú o podaní žiadosti o náhradu škody súdnou cestou.
Starosta obce informoval prítomných o zaslanom písomnom oznámení Pamiatkovému úradu 
a výzve Ing. Vydrovi dňa 4. 11.2021. Zo strany Pamiatkového úradu bude zabezpečený štátny 
dohľad. Úloha pokračuje.

Úloha č. 5/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 5.10.2021):
Komisia kultúry, školstva, mládeže a športu zorganizuje pracovné stretnutie s predstaviteľmi 
ŠK Gbeľany, FA UNITED N-KL-G a Byliniek z Gbelian za účelom prerokovania žiadostí 
o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Gbeľany na rok 2022.
Žiadosti boli prerokované na pracovnom stretnutí 21.10.2021. Úloha splnená.

Úloha 6/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 5.10.2021):
Obec zabezpečí osadenie dopravného zrkadla na križovatke ulíc Priedovsie a Kaštielna.
Starosta obce uviedol, že zrkadlo je osadené. Úloha splnená

Úloha 7/2021 (zasadnutie OZzo dňa 5.10.2021):
Komisia na ochranu verejného záujmu zabezpečí pracovné stretnutie s p. Tichým za účelom 
prerokovania návrhu umiestnenia dopravných značiek v obci - zákaz zastavenia a obmedzenie 
rýchlosti.
Poslanec Bc. Mravec uviedol, že z objektívnych príčin nebolo možné zorganizovať stretnutie. 
Úloha pokračuje.

Úloha 8/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 5.10.2021):
Hlavná kontrolórka obce preverí možnosť preplatenia nákladov za znovu pripojenie k odberu 
elektrickej energie rodinného domu p. Káčera.
Hlavná kontrolórka vyjadrila názor, že požiadavka p. Káčera je opodstatnená, obec môže 
preplatiť tieto výdavky, nakoľko ide o náklady vyvolané činnosťou obce. Uviedla, že požiadala 
p. Káčera o predloženie faktúry. Poslanec p. Káčer požiadal starostu obce o upresnenie rozsahu 
prác zo strany obce, aby nedošlo k sporu. Starosta obce tieto práce upresnil predložením faktúr, 
avšak p. Káčer s poskytnutými informáciami nesúhlasil.
Poslanec p. Káčer predloží faktúru a obecné zastupiteľstvo rozhodne ojej preplatení. Úloha 
splnená.

Úloha 9/2021 (zasadnutie OZzo dňa 5.10.2021):
Komisia životného prostredia prešetrí podnet p. Bc. Mravca vo veci vypúšťania močovky 
v hornej časti obce.
Poslanec p. Káčer informoval ošetrení podnetu dňa 10.12.2021. Nedostatky neboli zistené. 
Uviedol, že p. Bečár si nie je vedomý pochybenia. Stav v miestnom potoku sa bude priebežne 
monitorovať. Úloha pokračuje.

Úloha 10/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 5.10.2021):
Obec zabezpečí vyčistenie nánosu v dolnej časti potoka.
Starosta obce informoval prítomných o riešení. Čistenie bagrom nie je možné realizovať. Obec 
zaslala žiadosť p. Gáborovi, zástupcovi Správy povodia Váhu, v rámci ktorej požiadala 
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povolenie na čistenie, príp. zabezpečenie vyčistenia Správou povodia Váhu. Do dnešného dňa 
nebola na obec doručená odpoveď na žiadosť. Úloha pokračuje.

8. Rozpočet obce Gbeľany na roky 2022-2024
Návrh rozpočtu obce Gbeľany na roky 2022-2024 bol vyvesený na úradnej tabuli obce a na 
webovom sídle obce na pripomienkovanie, taktiež bol na pripomienkovanie zaslaný poslancom 
obce. Zo strany občanov a poslancov OZ neboli k návrhu rozpočtu obce podané žiadne 
pripomienky. Starosta obce udelil slovo predsedovi finančnej komisie Ing. Mrázikovi, ktorý 
predniesol návrh bežných príjmov a výdavkov rozpočtu obce Gbeľany na rok 2022. Pri jeho 
zostavovaní sa vychádzalo zo skutočnosti roku 2021 a zohľadnilo požiadavky na dotácie 
z rozpočtu obce. Starosta obce informoval prítomných o financovaní Základnej a Materskej 
školy Gbeľany, prezentoval jednotlivé kategórie kapitálových výdavkov, v rámci ktorých boli 
vyčlenené peňažné prostriedky na územný plán obce, osvetlenie hlavnej cesty, rozšírenie 
vodovodu na ul. Kaštielna, nákladný výťah pre ZŠ, protipovodňové opatrenia v obci 
a technické zhodnotenie miestnych komunikácií.
Poslanec Bc. Mravec navrhol, aby z dôvodu navýšenia finančných prostriedkov v základnej 
amatérskej škole bola vykonaná kontrola ich čerpania. Starosta obce uviedol, že kontrola je 
v kompetencii hlavnej kontrolórky obce.
Obyvateľka obce p. Braciníková sa dopytovala na možnosť presunu finančných prostriedkov, 
ktoré sú v rámci návrhu rozpočtu na rok 2022 vyčlenené pre DSS, v prípade ak bude schválená 
iná právna forma DSS ako rozpočtová. Ekonómka obce p. Janíčková uviedla, že presuny 
v rámci jednotlivých kategórií sú možné rozpočtovými opatreniami.
Pred samotným schválením rozpočtu obce Gbeľany starosta obce odovzdal slovo hlavnej 
kontrolórke Ing. Vaculovej, ktorá predniesla svoje stanovisko k návrhu viacročného rozpočtu 
obce na roky 2023-2024 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2022. Konštatovala, že rozpočet bol 
zostavený ako vyrovnaný, bola dodržaná povinnosť zverejnenia návrhu rozpočtu v zmysle 
zákona o obecnom zriadení. Rozpočet obce bol spracovaný v súlade s príslušnými všeobecne 
záväznými právnymi predpismi a bol spracovaný metodicky správne. Podotkla, že najväčším 
rizikom rozpočtu na rok 2022 je makroekonomický vývoj, spomalenie ekonomiky a samotný 
vývoj zamestnanosti, ktorý má priamy vplyv na plnenie výnosu dane z príjmov fyzických osôb. 
Na záver odporučila rozpočet obce na rok 2022 schváliť a návrh rozpočtu obce na roky 2023- 
2024 zobrať na vedomie. Súčasne informovala prítomných, že za finančnú disciplínu je 
v základnej škole zodpovedný riaditeľ ZŠ a finančnú kontrolu materskej školy vykonáva 
starosta obce, v spolupráci s riaditeľkou MŠ a ekonómkou obce. OZ zobralo stanovisko hlavnej 
kontrolórky obce na vedomie. Stanovisko je prílohou k záznamu. Starosta obce dal hlasovať 
o návrhu rozpočtu na rok 2022.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 48/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje rozpočet obce Gbeľany na rok 2022 bez 
pripomienok.

Informatívny rozpočet obce na roky 2023-2024 zobralo OZ na vedomie.
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9. VZN obce Gbeľany č. 17/2022 o určení výšky finančných prostriedkov určených na 
prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia so sídlom na 
území obce na kalendárny rok 2022
Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom VZN obce Gbeľany č. 17/2022. Účelom tohto 
VZN je určiť výšku poskytnutia a spôsob použitia finančných prostriedkov na mzdy 
a prevádzku na dieťa MŠ, na dieťa školského klubu detí, na potencionálneho stravníka 
zariadenia školského stravovania pre žiakov ZŠ, ktoré sú zriadené na území obce, ktorých 
zriaďovateľom je obec Gbeľany, a ktoré sú na základe rozhodnutia Ministerstva školstva, vedy, 
výskumu a športu SR zaradené do siete škôl a školských zariadení SR. Návrh VZN bol 
zverejnený na úradnej tabuli na pripomienkovanie a taktiež bol zaslaný poslancom na 
pripomienkovanie. K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky. Starosta obce dal hlasovať 
o schválení VZN obce Gbeľany č. 17/2022.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 49/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje VZN obce Gbeľany č. 17/2022 o určení výšky 
finančných prostriedkov určených na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia so sídlom na území obce na kalendárny rok 2022.

10. Príkaz starostu obce č.1/2021 na vykonanie inventarizácie
Starosta obce informoval OZ o príkaze starostu obce Gbeľany č. 1/2021 - vykonať riadnu 
inventarizáciu majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2021 v zmysle 
ustanovení §29 a §30 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v z. n. p. Menoval členov ústrednej 
a čiastkovej inventarizačnej komisie. Ďalej informoval o povinnostiach komisií a 
termínoch vykonania inventúr. OZ vzalo na vedomie príkaz starostu obce č. 1/2021.

p. Janíčková o 19:35 h požiadala o ukončenie účasti na zasadnutí OZ. Starosta obce poďakoval 
ekonómke obce za jej účasť.

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2022
Hlavná kontrolórka obce Ing. Božena Vaculová predložila OZ návrh plánu kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra na I. polrok 2022, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle 
obce v zmysle platných ustanovení zákona o obecnom zriadení. Bližšie vysvetlila zameranie 
kontrolnej činnosti do 30. júna 2022 a oboznámila OZ o ostatnej činnosti vyplývajúcej z 
funkcie hlavného kontrolóra. Taktiež informovala OZ o možnosti predložiť ďalšie námety na 
vykonanie kontroly v prípade potreby. Plán tvorí prílohu k záznamu. Po oboznámení dal 
starosta obce o návrhu hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0
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Uznesenie č. 50/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
na 1. polrok 2022.
12. Prenájom majetku obce-priamy prenájom
Starosta obce oboznámil prítomných zámere prenájmu majetku obce priamym prenájmom - 
podnikateľská miestnosť č. 18, nachádzajúca sa na 1. poschodí budovy Kultúrneho domu 
Gbeľany. Zámer bol zverejnený na úradnej tabuli a na webom sídle obce v zmysle platných 
ustanovení zákona o obecnom zriadení. Všeobecná hodnota nájmu za užívanie nebytového 
priestoru bola určená na základe vypracovaného znaleckého posudku č. 287/2020.
Obec prijala 1 cenovú ponuku, ktorá obsahovala všetky náležitosti a bola predložená do 
stanovenej lehoty v zmysle Zámeru od žiadateľky: Zuzana Chabadová-Zhair, ul. J. Pavla II. 
101/17, 013 02 Gbeľany. Starosta obce dal hlasovať o prenájme majetku obce priamym 
prenájmom.
Výsledky hlasovania:
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 51/2021:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje prenájom majetku obce - nebytový priestor - 
podnikateľská miestnosť č. 18 nachádzajúca sa na 1. poschodí budovy Kultúrneho domu 
Gbeľany, na prevádzkovanie podnikateľskej činnosti kaderníctvo - výška nájmu 151,- EUR / 
mesiac (bez energií) pre žiadateľa: Zuzana Chabadová-Zhair, IČO: 54 251 320, 
J. Pavla II 101/17, 013 02 Gbeľany s účinnosťou od 1.1.2022.

13. Rôzne

• Starosta obce predniesol prítomným rozpočtové opatrenie č. 4/2021 - úprava rozpočtu, 
zaradenie prostriedkov štátneho rozpočtu a presuny v rámci ekonomických kategórií k 
31.12.2021. Vysvetlil dôvody úpravy rozpočtu - boli zvýšené kapitálové príjmy o 1 190,- 
EUR (z predaja pozemkov). Nakoľko na rok 2021 neboli rozpočtované kapitálové príjmy, 
je potrebné navýšiť príjem rozpočtu jeho úpravou. Rozpočtové opatrenie je prílohou 
záznamu. Starosta obce dal o RO č. 4/2021 hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Mgr. Ján Ďugel, Marián Káčer, Ing. Marek Mrázik, Ľubomír Samec,

Jana Vašková, Bc. Michal Mravec)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 52/2021
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2021 - úprava rozpočtu, 
zaradenie prostriedkov štátneho rozpočtu a presuny v rámci ekonomických kategórií k 
31.12.2021.
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• Starosta obce predniesol prítomným žiadosti:
- p. Mgr. Braciníkovej vo veci stiahnutia žiadosti o odkúpenie časti pozemku vo 

vlastníctve obce Gbeľany a žiadosti o dlhodobý prenájom časti parcely KN-C č. 785/2 
vo vlastníctve obce Gbeľany (prípad hodný osobitného zreteľa).

- p. Korenčíkovej vo veci žiadosti o nájom časti obecného pozemku č. 785/2 vo vlastníctve 
obce Gbeľany.

K uvedeným žiadostiam prebehla diskusia, v rámci ktorej starosta obce na požiadanie udelil 
slovo Mgr. Braciníkovej, ktorá bližšie vysvetlila dôvody podania žiadosti. OZ zobralo 
žiadosti na vedomie.

• Starosta obce informoval prítomných o vypracovanej projektovej dokumentácii k 
rozšíreniu verejného vodovodu v obci Gbeľany v dĺžke cca 100 m, ul. Kaštielna. 
Projektová dokumentácia bola zaslaná na schválenie spoločnosti SEVAK. Predbežná cena 
stavby je 90 000,- EUR s DPH. Po schválení projektu starosta obce preverí možnosť úhrady 
nákladov za vybudovanie spoločnosťou SEVAK (v rámci plánu obnovy). OZ zobralo tieto 
informácie na vedomie.

• Starosta obce informoval prítomných o žiadosti JUDr. Vargovej vo veci návrhu na 
rokovanie týkajúcej sa plánovanej výstavby IBV Hrby a dohode o urovnaní. OZ zobralo 
list od advokátskej kancelárie JUDr. Vargovej na vedomie.

• Starosta obce informoval prítomných o žiadosti JUDr. Ščuryho PhD. v zastúpení p. Mravca, 
MBA vo veci žiadosti o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v prospech tretej 
osoby z dôvodu plánovania realizácie novostavby skladu na svojom pozemku. OZ zobralo 
list od advokátskej kancelárie JUDr. Ščuryho PhD. na vedomie.

• Poslankyňa p. Vašková sa poďakovala poslancom za pomoc pri akcii „Mikuláš 2021“ 
a navrhla vyhlásiť Súťaž o najkrajšieho snehuliaka alebo snehovú sochu v decembri 2021.

• Poslanec Bc. Mravec sa dopytoval na informáciu, či obec pri projekte DSS požiadala 
o eurofondy (napr. na zariadenie DSS). Starosta obce uviedol, že obec je priebežne 
informovaná o vyhlásených výzvach, avšak do žiadnej sa nemohla zapojiť. Každá výzva 
má určené špecifické podmienky na možnosť zapojenia sa. Bola vyhlásená výzva na 
zariadenie DSS (postele), ale obec nespĺňala podmienku registrácie DSS, nakoľko stavba 
ešte nie je skolaudovaná a nemá pridelené IČO. Uviedol tiež, že v súčasnosti je 
vyhlásených veľa výziev, ktoré sú zamerané na podporu športu, avšak spoluúčasť obce musí 
byť vo výške 40%.

• Poslanec p. Samec predniesol prítomným sťažnosť JUDr. Schnellyho v nasledovnom 
znení: „Vyzýva starostu na dodržiavanie VZN z roku 2020. Ako jediný na ulici Priedovsie 
parkuje svoje vozidlá vo dvore, hlavne počas zimných mesiacov. Ďalej má námietky na 
odhŕňanie snehu výlučne na jeho stranu kvôli týmto autám. Keďže tieto autá parkujú na 

10



pravej strane, ostatné prechádzajúce autá ich musia obchádzať po nespevnenej strane cesty, 
čím narúšajú stabilitu jestvujúceho oplotenia. Oznámil mi, že už toto raz riešil so starostom 
a ten mu sľúbil nápravu. Doteraz sa tak nestalo“. Starosta obce uviedol, že občania boli 
viackrát upozornení na dodržiavanie ustanovení VZN č. 4/2020 prostredníctvom miestneho 
rozhlasu a webovej stránky obce. Obec písomne upozorní obyvateľov ulice Priedovsie na 
povinnosť dodržiavať ustanovenia VZN č. 4/2020 o používaní miestnych komunikácií na 
území obce Gbeľany.

• Poslanec p. Samec požiadal o zaradenie bodu: Prejednanie kontrolného dňa DSS, Chodník 
historickej pamäte do programu rokovania najbližšieho zasadnutia OZ Gbeľany. Starosta 
obce požiadal poslanca p. Samca o predloženie návrhu k riešeniu.

14. Uznesenie
Uznesenie zo zasadnutia OZ predniesol predseda návrhovej komisie Mgr. Ján Ďugel.

15. Záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ a zasadnutie o 21.55 hod. ukončil.

Ing.^ozef Martinč^k 
starosta obce

Zapísala: Ing. Miroslava Janíčková

Overovatelia zápisnice:

Ing. Marek Mrázik

B c. Michal Mravec
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